
 

 

Протокол № 3 

засідання постійної комісії обласної ради з питань власності 

 

від 12 лютого 2021 року                                              м. Кропивницький 

 

Склад комісії – 9 осіб 

 
Присутні: 
 
голова постійної комісії - Литвиненко М.В.; 

 
заступник голови постійної 
комісії 

- Осіпова М.В.; 

секретар постійної комісії - Безфамільна В.М.; 
 

члени постійної комісії:  Авксєнтьєв В.В.; 
  Сорока П.В.; 
  Табачук А.В. 

 

 
Відсутні: 
члени постійної комісії: Арсірій В.В., Руденко Д.П., Мосін О.В. 

 
Присутні запрошені: 

Коваленко Сергій Петрович – депутат Кіровоградської обласної ради, 
голова постійної комісії Кіровоградської обласної ради з питань бюджету, 
фінансів та інвестицій; 

Кулітка Олександр Михайлович – радник голови Кіровоградської 
обласної ради; 

Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з питань 
комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради; 

Овчарова Олена Вікторівна – головний спеціаліст контрольно 
ревізійного відділу виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради; 

Лещенко Ельза Володимирівна  – директор департаменту освіти і 
науки Кіровоградської обласної державної адміністрації; 

Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП «Дніпро-
Кіровоград»; 

Дяченко Володимир Миколайович – в.о. генерального директора 
КНП «Обласний центр планування сім’ї та репродукції людини»; 

Московець Анатолій Олексійович – начальник 
КНП «Автопідприємство санітарного транспорту Кіровоградської обласної 
ради»;  
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Авдєєва Тетяна Сергіївна – головний бухгалтер 

КНП «Автопідприємство санітарного транспорту Кіровоградської обласної 
ради». 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про прийняття у власність юридичної особи публічного права 

та реорганізацію державного закладу професійної (професійно-технічної) 

освіти «Центральноукраїнський професійний будівельний ліцей» шляхом 

перетворення у «Кропивницький професійний ліцей» Кіровоградської 

обласної ради. 

Інформує: Лещенко Ельза Володимирівна - директор департаменту  
освіти і науки Кіровоградської обласної державної адміністрації. 

 

2. Про безоплатну передачу майна. 

Інформує: Білий Ігор Павлович - заступник начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

3. Про приватизацію (відчуження) майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст області. 

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор 
ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 

 

4. Про результати фінансового аудиту діяльності КНП «Обласний 

центр планування сім’ї та репродукції людини» за період з 01.01.2019 по 

01.10.2020 роки. 

Інформує: Овчарова Олена Вікторівна – головний спеціаліст 
контрольно ревізійного відділу виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

5. Про затвердження поточних індивідуальних технологічних 

нормативів використання питної води. 

Інформує: Білий Ігор Павлович - заступник начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради.  

 

6. По звернення КНП «Автопідприємство санітарного транспорту 

Кіровоградської обласної ради» стосовно подальшої діяльності 

підприємства. 
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Інформує: Коваленко Сергій Петрович - депутат Кіровоградської 

обласної ради, голова постійної комісії Кіровоградської обласної ради з питань 
бюджету, фінансів та інвестицій. 

 

7. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ і міст області. 

Інформує: Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

8. Про надходження орендної плати за використання нерухомого 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області за 

2020 рік. 

Інформує: Білий Ігор Павлович – начальник відділу обліку, 
відчуження та управління майном управління майном виконавчого апарату 
Кіровоградської обласної ради. 

 

9. Про внесення змін до окремих рішень обласної ради. 

Інформує: Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради. 

 

10. Про бюджетні звернення. 

Інформує: Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради 

 

11. Про Статут комунального закладу «Обласна спеціалізована 

дитячо-юнацька школа олімпійського резерву-2». 

Інформує: Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради 

 

12. Про Статут Кіровоградської обласної бібліотеки для юнацтва 

ім. Є.Маланюка. 

Інформує: Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради 

 

13. Про Статут КНП «Кіровоградський обласний центр 

профілактики та боротьби зі СНІДом Кіровоградської обласної ради». 
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Інформує: Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради 

 

14. Про створення тимчасової контрольної комісії обласної ради 

стосовно ефективної та економічної діяльності ОКВП «Дніпро-

Кіровоград». 

Інформує: Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради 

 

15. Про нагородження Грамотою Кіровоградської обласної ради 

керівників закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ і 

міст області. 

Інформує: Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради 

 

16. Про виділення в натурі у окрему адресу частини нерухомого 

майна 

Інформує: Білий Ігор Павлович – заступник начальника відділу з 
питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 
ради 

 

 

 

ХІД ЗАСІДАННЯ: 

 

1. Про прийняття у власність юридичної особи публічного права та 

реорганізацію державного закладу професійної (професійно-технічної) 

освіти «Центральноукраїнський професійний будівельний ліцей» 

шляхом перетворення у «Кропивницький професійний ліцей» 

Кіровоградської обласної ради. 
З інформацією виступила: Лещенко Е.В. - директор департаменту освіти 

і науки Кіровоградської обласної державної адміністрації. 

Вирішили: Прийняти висновки № 24 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

2 Про безоплатну передачу майна.  
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної  
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ради з пропозицією зняти з розгляду третьої сесії обласної ради питання 

стосовно безоплатної передачі будівлі та споруд, розташованих за адресою: 
вул. Діброви, 27, м. Олександрія, Кіровоградська область, зі спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ і міст Олександрійського району 
Кіровоградської області з балансу сектору культури, молоді та спорту 
Олександрійської районної державної адміністрації до спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ і міст Кіровоградської області на баланс 
Олександрійського фахового коледжу культури і мистецтв Кіровоградської 
обласної ради, з метою його доопрацювання та підготування обґрунтованої 
інформації стосовно технічного стану та витрат на утримання вищезазначеного  
майна. 

В обговоренні взяли участь: Кулітка О.М., Осіпова М.В., Коваленко С.П., 
Литвиненко М.В., Сорока П.В., Табачук А.В. 

Литвиненко М.В. запропонував відкласти розгляд даного питання та 
визначитися, хто із членів постійної комісії зможе протягом наступного тижня 
(понеділок-четвер) виїхати до міста Олександрії та оглянути майно, що 
пропонується до передачі. 

Надійшла пропозиція від Осіпової М.В. та Литвиненка М.В. виїхати на 
місце для детального огляду будівлі районного будинку культури та прийняття 
рішення про подальші дії. 

 

3. Про приватизацію (відчуження) майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст області. 
З інформацією виступив: Ілик Р.І. – генеральний директор 

ОКВП «Дніпро-Кіровоград». 
В обговоренні взяли участь: Табачук А.В., Литвиненко М.В., 

Осіпова М.В., Сорока П.В. 
Литвиненко М.В. вніс пропозицію зняти з розгляду питання стосовно 

надання дозволу на приватизацію (відчуження) шляхом продажу на 
електронному аукціоні об’єкта малої приватизації - окремого майна, 
розташованого за адресою: Одеська область Лиманський район, Сичавська 
сільська рада вул. 55 км автодороги Одеса-Мелітополь-Новоазовськ, 11, база 
відпочинку “Водник”, яке перебуває на балансі ОКВП “Дніпро-Кіровоград”, 
а саме: трьох будиночків розбірних (будиночок розбірний 1 (інвентарний 
номер 0014), будиночок розбірний 2 (інвентарний номер 0015), будиночок 
розбірний 3 (інвентарний номер 0013) загальною площею 236,8 кв.м., та 
виїхати за місцем знаходження зазначеного майна для його огляду та 
прийняття рішення про подальші дії. 

Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
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4. Про результати фінансового аудиту діяльності КНП «Обласний 

центр планування сім’ї та репродукції людини» за період з 01.01.2019 по 

01.10.2020 роки. 
З інформацією виступила: Овчарова О.В. – головний спеціаліст 

контрольно ревізійного відділу виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради. 

В обговоренні взяли участь: Осіпова М.В., Литвиненко М.В., 
Коваленко С.П., Авксєнтьєв В.В., Сорока П.В. 

Давав пояснення Дяченко В.М. 

Вирішили: Прийняти рекомендації № 25 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

5. Про затвердження поточних індивідуальних технологічних 

нормативів використання питної води.  
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 

ради.  

Вирішили: Прийняти висновки № 26 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

6. По звернення КНП «Автопідприємство санітарного транспорту 

Кіровоградської обласної ради» стосовно подальшої діяльності 

підприємства. 
З інформацією виступив: Коваленко С.П. депутат Кіровоградської 

обласної ради, голова постійної комісії Кіровоградської обласної ради з 
питань бюджету, фінансів та інвестицій, який поінформував присутніх, що 
порушене питання було розглянуто на засіданні постійної комісії 
Кіровоградської обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій та  
рекомендовано обласній  державній  адміністрації вивчити ситуацію, що 
склалася на КНП «Автопідприємство санітарного транспорту 
Кіровоградської обласної ради», внести пропозиції щодо перспектив та  
напрямків подальшого функціонування КНП «Автопідприємство санітарного 
транспорту Кіровоградської обласної ради» та  поінформувати  обласну  раду  
у місячний  термін. 

.Вирішили: Прийняти висновки № 27 (додається). 

Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

7. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст області. 
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 

ради.  
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Вирішили: Прийняти висновки № 28 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

8. Про надходження орендної плати за використання нерухомого 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області за 

2020 рік. 
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 

ради.  

Вирішили: Прийняти  висновки № 29 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 

 

9. Про внесення змін до окремих рішень обласної ради. 
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 

ради.  

В обговоренні взяли участь: Табачук А.В., Осіпова М.В., 
Литвиненко М.В., Коваленко С.П., Кулітка О.М., Авксєнтьєв В.В. 

Авксєнтьєв В.В. вніс пропозицію до пункту 3.2. додатка 1 до рішення 
обласної ради від 27 січня 2015 року № 706 «Про затвердження положення 
про порядок призначення на посади та звільнення з посад, укладення 
контрактів з керівниками комунальних підприємств, закладів, установ і 
організацій спільної власності територіальних громад сіл, селищ і  міст 
Кіровоградської області» (зі змінами та доповненнями) додати слова: 
«Преміювання керівника здійснюється за письмовим погодженням із 
профільними постійними комісіями обласної ради та головою обласної 
ради». 

Литвиненко М.В. поставив пропозицію Авксєнтьєва В.В. на 
голосування. 

Результати голосування: «За» – 4 (Авксєнтьєв В.В., Безфамільна В.М., 
Литвиненко М.В., Осіпова М.В.); 

«Проти» – 0; 
«Утрималися» - 2 (Сорока П.В., Табачук А.В.). 

Висновки не прийняті. 
Литвиненко М.В. поставив на голосування проєкт рішення обласної 

ради «Про внесення змін до окремих рішень обласної ради», що вноситься на 
розгляд сесії обласної ради. 

Результати голосування: «За» – 4 (Авксєнтьєв В.В., Безфамільна В.М., 
Литвиненко М.В., Осіпова М.В.); 

«Проти» – 0; 
«Утрималися» - 2 (Сорока П.В., Табачук А.В.). 
Висновки не прийняті. 
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10. Про бюджетні звернення.  
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 

ради.  

Вирішили: Прийняти  висновки № 30 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

11. Про Статут комунального закладу «Обласна спеціалізована 

дитячо-юнацька школа олімпійського резерву-2». 
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 

ради.  

Вирішили: Прийняти висновки № 31 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

12. Про Статут Кіровоградської обласної бібліотеки для юнацтва ім. 

Є.Маланюка. 
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 

ради.  

Вирішили: Прийняти висновки № 32 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

13. Про Статут КНП «Кіровоградський обласний центр 

профілактики та боротьби зі СНІДом Кіровоградської обласної ради». 
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 

ради.  

Вирішили: Прийняти висновки № 33 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

14. Про створення тимчасової контрольної комісії обласної ради 

стосовно ефективної та економічної діяльності ОКВП «Дніпро-

Кіровоград». 
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 

ради.  

Вирішили: Прийняти висновки № 34 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
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15. Про нагородження Грамотою Кіровоградської обласної ради 

керівників закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ і 

міст області. 
З інформацією виступив: Білий І.П. - заступник начальника відділу з 

питань комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної 

ради.  

Вирішили: Прийняти висновки № 35 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

16. Про виділення в натурі у окрему адресу частини нерухомого 

майна. 
З інформацією виступив: Литвиненко М.В. – голова постійної комісії 

обласної ради з питань власності. 

Вирішили: Прийняти висновки № 35 (додається). 
Результати голосування: «За» – 6 (одноголосно). 
 

 

 

Голова постійної комісії                                          Михайло ЛИТВИНЕНКО 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                     Вікторія БЕЗФАМІЛЬНА 

 
 


